

「齊心抗疫 三重賞」之活動條款及細則

- 1 「齊心抗疫 三重賞」之活動期由 2022 年 1 月 18 日至 2022 年 2 月 17 日，包括首尾兩日（下稱「活動期」）。
- 2 「齊心抗疫 三重賞」活動只適用於信和地產代理有限公司（下稱「信和地產」）旗下指定商場，即屯門市廣場、奧海城、荃新天地、中港城、黃金海岸商場、尖沙咀中心及帝國中心（下稱「參與商場」）。
- 3 必須至少年滿 11 歲才能成為 S⁺ REWARDS 會員（下稱「會員」）。未滿 18 歲之人士在向信和地產提供任何個人資料之前，須取得其父母或監護人之同意。
- 4 由 2022 年 1 月 18 日至 2 月 3 日，會員以電子貨幣於參與商場之指定商戶，於指定時間單一消費滿指定金額，並成功登記點數，可享 3 重賞優惠。優惠名額有限，先到先得，換完即止。
 - 4.1 「一重賞」：會員於參與商場以電子貨幣於指定餐飲美食商戶，單一消費滿 HK\$200，並成功登記點數，可獲得 1 張 HK\$50 美食 S 現金券！
 - 4.1.1 指定餐飲美食商戶包括「亞洲風味」、「中式佳肴」、「西式美饌」、「咖啡店及甜點」及「零售美食及輕膳」類別商戶，有關商戶名單請參閱 S⁺ REWARDS 網頁。
 - 4.1.2 每個會員整個活動期內只限登記換領「一重賞」優惠 5 次。HK\$50 美食 S 現金券只適用於「亞洲風味」、「中式佳肴」、「西式美饌」及「咖啡店及甜點」之 S 現金券認受商戶。會員將於成功登記點數後之 24 小時內獲得有關 S 現金券。
 - 4.2 「二重賞」：於下午 6 時後，會員於指定商場以電子貨幣單一消費滿 HK\$300，並即日成功上載單據及登記點數，可獲得 HK\$100 指定 S 現金券 1 套，包括 1 張 HK\$50 購物 S 現金券及 1 張 HK\$50 美食 S 現金券。
 - 4.2.1 會員登記點數時所上載之單據需清楚顯示交易時間，才能成功獲得點數及於成功登記消費後之 7 日內獲得有關 S 現金券。
 - 4.2.2 每個會員整個活動期內只限登記換領「二重賞」優惠 1 次。HK\$50 美食 S 現金券只適用於「亞洲風味」、「中式佳肴」、「西式美饌」及「咖啡店及甜點」之 S 現金券認受商戶。HK\$50 購物 S 現金券只適用於指定零售之 S 現金券認受商戶。
 - 4.3 「三重賞」：顧客於下午 6 時後泊車（以進車時間計算）及於參與商場指定餐飲美食商戶即以電子貨幣單一消費滿 HK\$100，可換領 1 小時免費泊車優惠（尖沙咀中心及帝國中心除外）。
 - 4.3.1 1 小時免費泊車優惠可與商場消費或 S⁺ REWARDS 泊車優惠同時使用。有關換領商場之免費泊車優惠可參閱各參與商場網頁。
- 5 所有優惠名額有限，先到先得，換完即止。
- 6 每個會員每天最多可累積登記 HK\$10,000 之電子貨幣消費。
- 7 所有 S 現金券必須於 2022 年 2 月 28 日或之前使用，逾期作廢，恕不補發。
- 8 會員成功登記點數後，所獲得之 S 現金券將於 7 天內顯示於應用程式內的「我的錢包」中顯示為「已經兌換／接收」狀態，可於 S 現金券之認受商戶作現金使用，可用的 S 現金券只限狀態為「已經兌換／接收」之 S 現金券。

- 9 會員於同一參與商場同一商戶之合資格同日消費不可以同一或不同電子付款方式分拆成多張銷售收據及相應的電子付款收據以登記領取本活動之 S 現金券。
- 10 分期付款之單據以商戶銷售收據之全數金額計算。如該項交易只付訂金部份，消費金額即以當日所付之訂金計算，并非以該交易的消費總額計算。
- 11 每套合資格銷售收據及相應的電子付款收據只限登記一次，并且不能與其他推廣活動及優惠同時使用。會員登記 S⁺ REWARDS 點數及換領免費泊車優惠則除外。
- 12 就本活動而言，電子貨幣指信用卡、易辦事、借記卡、Apple Pay、Android Pay、Samsung Pay、Tap & Go、支付寶、微信支付、八達通及信用卡積分回贈。本推廣活動恕不接受現金、禮券及其他方式付款之收據。
- 13 S⁺ REWARDS 點數及 S 現金券附有相關使用條款及細則，詳情可參閱 S⁺ REWARDS 獎賞計劃之條款及細則。S 現金券適用於參與商場內之指定商戶，認受商戶名單請參閱 S⁺ REWARDS 網頁及手機應用程式中。認受商戶名單將不定時更新及不作另行通知。若因會員刪除應用程式帳號或更換手提電話號碼而導致遺失相關現金券，恕不補發或補償。
- 14 如因任何網絡、電話或技術失誤或問題或因其他不可歸責於信和地產及參與商場營運者之事由，而使會員或得獎者所獲得之 S 現金券有遺失、錯誤、無法辨識或毀損，信和地產及參與商場營運者均不負任何責任。
- 15 如會員參加「齊心抗疫 三重賞」活動，即表示會員接受及同意遵守本條款及細則。
- 16 如會員有任何舞弊或欺詐行爲，會員資格將被即時取消，信和地產及參與商場營運者保留追究之權利及因得獎者被取消資格而收回有關 S 現金券之權利。
- 17 本活動由信和地產舉辦。如就本活動或任何相關事項有任何爭議，信和地產及參與商場營運者保留最終決定權。
- 18 本條款及細則受香港特別行政區法律管轄并按此詮釋。若本條款及細則的中英文本有任何不一致，概以中文本爲准。

“Rewards Triple Up” Terms & Conditions

- 1 The “Rewards Triple Up” shall be held from 18th January 2022 to 17th February 2022 inclusive (“Promotion Period”).
- 2 The “Rewards Triple Up” promotion is applicable only to designated malls of Sino Real Estate Agency Limited (“SREAL”), including tmtplaza, Olympian City, Citywalk, China Hong Kong City, Gold Coast Piazza and Tsim Sha Tsui Centre & Empire Centre (“Participating Malls”).
- 3 S⁺ REWARDS members (“Members”) must be aged 11 or above. Participants under 18 must obtain the consent of their parents or guardians before providing any personal information to SREAL.
- 4 During the Promotion Period, Members who have spent designated amounts via electronic payment during specified time at designated merchants at the Participating Malls can enjoy the triple rewards upon successful registration for S⁺ REWARDS Points (“Points”). The rewards are available on a first-come, first-served basis while stocks and quotas last.
 - 4.1 “Reward 1”: Members who spend HK\$200 in a single transaction via electronic payment at any designated F&B merchant at the Participating Malls will receive one (1) HK\$50 Dining S Coupon upon successfully registering for Points.
 - 4.1.1 Designated F&B merchants include merchants in the “Asian Cuisine”, “Chinese Cuisine”, “Western Cuisine”, “Café & Dessert” and “Confectionery & Deli” categories. The list of designated F&B merchants can be viewed on the S⁺ REWARDS website.
 - 4.1.2 Throughout the Promotion Period, each Member can register for “Reward 1” up to five times. The HK\$50 Dining S Coupon can be used at merchants in the “Asian Cuisine”, “Chinese Cuisine”, “Western Cuisine” and “Café & Dessert” categories that accept S Coupons. Members will receive the S Coupon within 24 hours after successfully registering for Points.
 - 4.2 “Reward 2”: Upon spending HK\$300 in a single transaction via electronic payment at the Participating Malls after 6pm and successfully uploading the receipts and registering Points for the transaction on the same day, Members will receive a set of HK\$100 S Coupon consisting of one (1) HK\$50 Shopping S Coupon and one (1) HK\$50 Dining S Coupon.
 - 4.2.1 Receipts uploaded for Points registration must clearly indicate the transaction time. Members will receive the S Coupon within seven (7) days after successfully registering their transactions.
 - 4.2.2 Throughout the Promotion Period, each Member can redeem “Reward 2” only once. The HK\$50 Dining S Coupon can be used at F&B merchants in the “Asian Cuisine”, “Chinese Cuisine”, “Western Cuisine” and “Café & Dessert” categories that accept S Coupons; the HK\$50 Shopping S Coupon can be used at designated retail merchants that accept S Coupons.
 - 4.3 “Reward 3”: Customers who are using parking services at the Participating Malls after 6pm (based on the vehicle’s entry time) can redeem one (1) hour of free parking (excluding Tsim Sha Tsui Centre & Empire Centre) upon spending HK\$100 in a single transaction via electronic payment at any designated F&B merchant at the same mall after 6pm on the same day.
 - 4.3.1 The one (1) -hour free parking offer can be used in conjunction with other parking offers. Details on the redemption of free parking offers

can be viewed on the websites of the Participating Malls.

- 5 The offers are available on a first-come, first-served basis while stocks/quotas last.
- 6 Members can accumulate and register up to a maximum of HK\$10,000 in spending via electronic payments per day.
- 7 S Coupons distributed in the “Rewards Triple Up” promotion must be used on or before 28 February 2022. Upon expiry, any remaining S Coupons will be void and will not be re-issued.
- 8 Upon successfully registering for Points, the S Coupons received will be shown as “Redeemed/Received” in “My Wallet” on the App and can be used as cash with merchants accepting S Coupons. Only S Coupons with the status “Redeemed/Received” can be used.
- 9 Eligible same-day spending at the same merchant at the same Participating Mall cannot be split into multiple sales receipts and corresponding electronic payment receipts by the same or different electronic payment methods for registration to collect S Coupons.
- 10 For instalment payments, the full amount listed on the merchant’s sales receipt will be counted. For deposit payments, the down payment paid on that day rather than the total transaction amount will be counted.
- 11 Each set of eligible sales receipts and corresponding electronic payment receipts can only be registered once and cannot be used in conjunction with other promotions or offers, except Points registration and free parking offers.
- 12 For the “Rewards Triple Up” promotion, forms of electronic payment refer to credit card / EPS / debit card / Apple Pay / Android Pay / Samsung Pay / Tap & Go / Alipay / WeChat Pay / Octopus / Credit Card cash back rewards. We regret that we are unable to accept receipts for transactions paid by cash, gift vouchers or other methods of payment for this promotion.
- 13 Points and S Coupons are subject to terms and conditions, which can be found in the S+ REWARDS Programme Terms and Conditions. S Coupons are valid for use at designated merchants in the Participating Malls. The list of merchants accepting S Coupons may be viewed on the S+ REWARDS website and mobile app. The list of merchants accepting S Coupons will be updated from time to time without notice. Any S Coupons lost due to deletion of an app account or change of mobile phone number shall not be returned or compensated.
- 14 SREAL and the operators of the Participating Malls shall not be liable for any lost, mistakenly used, or damaged S Coupons redeemed by Members, including any such incidents caused by network or telephone failures or problems, technical errors or any other reasons, which shall not be attributable to any fault of SREAL and the operators of the Participating Malls.
- 15 By participating in the “Rewards Triple Up” promotion, Members accept and agree to abide by these terms and conditions.
- 16 In the event of any fraud or cheating by Members, such Members will be disqualified. SREAL and the operators of Participating Malls reserve all rights against the Members and shall have the right to withdraw any rewards.
- 17 The “Rewards Triple Up” promotion is organised by SREAL. In case of disputes regarding this promotion or any matters incidental thereto, the decision of SREAL and/or the operators of the Participating Malls shall be final and conclusive.
- 18 The terms and conditions herein are governed by and construed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region. In the event of any inconsistency between the Chinese and English versions of the terms and conditions herein, the Chinese version shall prevail.